

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/475 夏恩教育實習事宜

敬啟者:

本校獲邀推薦優秀學生在暑假期間到香港夏恩教育進行實習,增加學生對工作世界的認 識,了解行業運作和發展。夏恩教育是一所專注於提供優質英語及其他學科教育的教育機構。 現誠邀 貴子弟報名參加,詳情如下:

實習日期:	2025年7月21日至8月4日期間,全期實習時數35至60小時
	(每天不超過8小時)
對象:	中四
費用:	全免
支援與福利:	1. 實習津貼(不少於法定最低時薪)及完成證書(出席率
	100%)
備註:	1. 本校最多提名2名學生參與計劃,擇優而錄;
	2. 學生需拍攝一條約1分鐘的自我介紹影片,內容應主要講述
	學生已掌握的能力;
	3. 如學生獲學校推薦,亦須前往夏恩教育面試,實習匹配結果
	由機構決定;
	4. 學生如獲選實習,需填寫家長同意書

如有查詢,請致電 2461 1555 與程漢君老師或張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月十日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/475 Shane Hong Kong Limited Internship Program

Dear Parents/Guardians,

Our school has been invited to recommend outstanding students for an internship at Summer Education in Hong Kong during the summer break. This opportunity aims to enhance students' understanding of the working world and the operations and development of various industries. Summer Education is an educational institution focused on providing quality English and other subject education, affiliated with the British company, Student Corner Group. We sincerely invite your child to apply for this program. Details are as follows:

Date:	From July 15 to August 4, 2025, with a total of 35 to 60 hours of internship (not exceeding 8 hours per day).
Target Group:	Form 4 students
Cost:	Free of charge.
Support and Benefits	1. Internship allowance (not less than the statutory minimum hourly wage) and a completion certificate (100% attendance required).
Remarks:	 Our school can nominate a maximum of 2 students for this program, selected based on merit. Students are required to film a self-introduction video of comparing stelly 1 minute primerily discussing their skills and
	 approximately 1 minute, primarily discussing their skills and abilities. 3. If students are recommended by the school, they must attend an interview at Summer Education, and the internship matching results will be determined by the organization. 4. Students selected for the internship must complete a parental consent form.

Should you have any enquiries, please contact Mr. Ching Hon Kwan or Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal